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brak zdjęcia
Nie zapadły jeszcze ostateczne decyzje, kto dokończy budowę obwodnicy Skoczowa, będącą fragmentem przyszłej
drogi ekspresowej S 1 z Cieszyna do Bielska-Białej. Inwestycję przerwano jesienią ubiegłego roku, gdy wykonawca,
holding PRInż. SA, ogłosił upadłość.

- Sądzę, że budowę dokończy drugi partner kontraktu, czyli Hydrobudowa 6. Rozmowy w tej sprawie nadal się
toczą. Hydrobudowa przedstawiła Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad nowe warunki i sądzę, że w
najbliższych dniach GDDKiA odpowie, czy się na nie zgadza - mówi Antoni Tol, inżynier rezydent, szef nadzoru
obwodnicy Skoczowa.

Przedstawiciele GDDKiA zapewniają jednak, że inwestycja zostanie ukończona w tym roku. - Myślę, że obie strony
znajdą kompromis i w marcu podpiszą umowę. Nie widzę zresztą innej możliwości. Bo gdyby trzeba było rozpisać
nowy przetarg, oznacza to stracony rok. A czy ta rozgrzebana budowa wytrzyma ten rok? W to wątpię - mówi A. Tol.
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